

Title (en)
Heating stand.

Title (de)
Heizgestell.

Title (fr)
Support chauffant.

Publication
EP 0021109 A1 19810107 (DE)

Application
EP 80103013 A 19800530

Priority
DE 7916958 U 19790613

Abstract (en)

As a safe and convenient support for a glass ceramic plate which is intended for use as a hot plate in laboratories, it being arranged at a suitable distance between the gas burner and the vessel to be heated, there is proposed a metallic support stand which consists of a frame (2) which rests on at least three legs (1) and which holds the glass ceramic plate (4) safely, for example by means of a high-bead outer rim (3) or by means of clips (30). <IMAGE>

Abstract (de)

Zur sicheren und zweckmäßigen Halterung einer Platte aus Glaskeramik, die zur Verwendung als Heizplatte in Laboratorien bestimmt ist, wobei die Glaskeramikplatte im geeigneten Abstand zwischen dem Gasbrenner und dem zu erwärmenden Behältnis angeordnet ist, wird ein metallenes Auflagegestell vorgeschlagen, das aus einem auf mindestens drei Beinen (1) ruhenden Rahmen (2) besteht, welcher die Glaskeramikplatte (4) sicher aufnimmt, beispielsweise mittels eines hochgebördelten Außenrandes (3) oder mittels Klemmfedern (30).

IPC 1-7
B01L 7/00; B01L 9/00

IPC 8 full level
B01L 7/00 (2006.01); **B01L 9/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)
B01L 9/00 (2013.01 - EP US); **B01L 7/00** (2013.01 - EP)

Citation (search report)

- DE 2215798 A1 19731011 - INT LABOR APPARATE GMBH
- DE 338307 C 19210615 - GUSTAV KOESTRA, et al
- GB 1038844 A 19660810 - HELIX UNIVERSAL COMPANY LTD
- US 3830216 A 19740820 - DODD E
- FR 1136330 A 19570513 - SELAS CORP OF AMERICA
- US 1495991 A 19240603 - DRYNAN THOMAS H
- FR 2248808 A1 19750523 - MASSON SARL LE [FR]

Designated contracting state (EPC)
CH FR GB LI SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0021109 A1 19810107; DE 7916958 U1 19790927

DOCDB simple family (application)
EP 80103013 A 19800530; DE 7916958 U 19790613